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Datum: 21. 6, 2017

PFitomni 6lenov6:

M6sto Vrchlabi (PhDr.  Michal Vavra)

Obec Rudnik (pfedseda MAS Krkonose lng. Ale§ Maloch)

Diakonie   (Hana Liptakova)

Friesovy Boudy (Ing.  Karel Polivka)

Omluveni:

MAS Krkono§e (Mgr. Ota 6erny)

Obec Strazne (Toma§ Gfegr)

YELLOW POINT spol.  s r.o.  (Mgr.  Hynek DvoFak)

NepFitomni:

Krkono§ska kozi farma s.r.o.  (Jan Franta)

Host6:

Bc.  Erika Kova6ikova

Bc. Jana 6tvrte6kova

Program:

1)   Rekapitulace  zapisu z poslednihojednani Rady

2)   Aktualni informace a procesu schvalovani strategie MAS

3)   Fteport kancelaie MAS

4)   Diskuze a dkoly

Bodyjedn6ni Zn5ni

7/

® zapis z ¢lensk6 schtlze doda p. Vavra (nutno podepsat zapisovatelem a

ov.eio`'atelem) nejdele do 27. 6. 2017

dle dohody z posledni schtize b}.'ly podepsany pracovni smlouvy ve

zneni, ktere bylo sch\Jaleno radou

2/

® p. Cem}' sdelil telefonicky E. Kova6ikov6 a pozddal o piedani informace
Rade: Ve tieti'm kole schvalovani strategie MAS byl schvdlen program

IROP.   Pi'semn6 potvrzenf bude nasledovat. V soueasne dobe sc 6eka na

schvaleni dal§ich dvou programu.

3/I

® J.  Ctvrte6kova absolvo\'ala druhy. §kolici program.

® pracovm' 6innost od eervna ~ J. Ctvrte6kova se postupne seznamuje
s projekty z  piedchoztho obdobi (detailn{ sezndmen{ s administraci a

nasledna archivace piedchoziho obdobi)

E.  Kova€ikova upozomila na skute€nost, Ze b}' mEly b}'7t zpracovany

monitorovaci zpravy k projektfim z minulcho obdobi. i, a to behem

eervence a srpna 2017, kdy je nutn€ fadatel€ kontaktovat, zkontrolovat

podminky plneni. S timto krokem budou zarovefi informovani tito
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Zadatel6, Ze MAS zapo5ala svou 6innost.

�     p. Vavra se zeptal.jakje MAS pripravena, pokud piijde kontrola

�     E. Ko`'a6iko\'a odpovedela, Zej€ nutn€ dolozit monitorovaci zpravy, a u

projektd, kter€ jsou jig po petilet5 udrzitelnosti take Zav€reenou

monitoro\Jaci zpravu

�      E. Ko\;a6iko\'a podala informaci k dokumentaci jednotliv}'Jch opera6nich

systemtl (co je tieba nastudovat, aby se mohly pripravit jednotlive

FICHE).  ¢i'm \Jet5i znalost techto operaenfch systemt°it tim v}J§§i

plynulost a preciznost €innosti MAS
�     p. Vavra vznesl dotaz k 6innosti projekto`'ych manazerd

�     E. Kova6ikova upfesnila, Ze nastup projekto`,..ych manazerd se bude ie§it

po schvaleni strategic,
�      E.  Ko`i'a5ikova sdelila, Ze monitorovaci zpravy, studie materiald, faze"' a

archivace piedchozich projektti bude prdbez,ne pfipravovano do srpna

2017

�     p. Maloch konstatoval, Ze MAS Jestiebi hory byli vyfazeni z tfetfho kola

schvalovani, a to v programu IROP , strategii budou ale podavat znovu

�     p. Va\Jra konstatoval, Ze v teto fazi schva]ovani se vypadava nej6asteji, p.

Maloch to potvrdil s ti'm. Ze jsme dle informaci' p. €emeho touto fazi

pro5li

�     p. Vavra informoval o zameru. Ze sber zasobniku potencionalnich

fadateld bude spojen s nab{dkou financovani na obcich. v§e v§ak musf

byt dobie pripraveno a odprezentovano (individualne €i hromadne)

�     p. Maloch piemy§lel o setkini techto zadateld ve vrchlabi (pozv.anka pro

v§echny` mozno formou dopisu)

�     p. Va\''ra zdflraznil. Zeje tieba za5i't s obcemi, ktere realizovali nebo

realizuji program    IROP , zarovefi tuto informaci mohou piedat mezi

dal§i obce a taktez mohou byt inspiraci pro budouci projekty

�     p. Maloch se zajimal o.to, kdy budou oslovovani potencionaln{ i.adatele 

E. Ko\Jaeikova na`'rhla. Ze priprav{ zvaci dopis pro Zadatele na seminar a

bude pozadovat potvrzeni d6asti (planuje ho na zafi 2017)

�     p. Vavra se zeptal, do kd.v budou lhi°ity pro podavani Zadosti' 

E. Kovd€ikova zatim nevi, byva to mesfc (vypracuje prezentaci, ve ktere

budou \J.e§keie prioritnf informace v6.  informace o predbe2n}'Jch lhfitach

pro podavini zedosti)
�     p. Vavra upozomil na ty 2adosti, kteie vy2aduji urdifa povolen]' od

rdzn}'Jch instituci. napi. sta`,'ebnf povoleni. nutno dohlednout na lhflt}/' pro

podavinf techto Zadost]'. ab}J Zadatele stihli zarfdit ve5ker6 rikony s temito

Zadostmi spojen6 (razitka, schvalovani apod.)

�     pi. Liptakova piipomnela, £e u vet§ich \i')''zev b}'\..i lhdta 3 m€s{ce. u

jednodu5§i'ch  I  mesi'c
�      E. Kova€ikova zdtiraznila, Ze pfi konzultacich budou dodrzeny v§echn}J

postupy. v§e bude iadne podlozene, aby Zadatel `Jedel, zajak.Vch

podminek se Zadost na SZIF neschvali
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Ukoly:

a)    regionalni \Jyrobky   piesouva se do dal§iho mesice (p. C`em}'J kontaktuje

p.Polivku)

b)   p. Maloch aktualizace stranek (E. Kovaeikova zddraznila, Zeje nutne

zadat konkr5tni osobe  p. €em6mu nutno piedat informace o webov}''ch

strankach a kddech) rozhodne se na dal§fm jednani Rady

Dal§i zasedani Rady:

a)    dal§i' jednini Rady bude \/. zaif 2017. jinak operativne dle potreby

b)   v§e potiebn6 bude prozatim ie§eno vzajemnou korespondenci', \Je chvfli,

kd}J bude vse schvaleno` bude svolino dal§i jednan]' Rad}J

c)   jednohlasne schvalen termin dal§ihojednani Rady: 20. 9. 2017 v 18:00

Zapsala:           Jana ctvrte6kova

Kontrolovala:  Erika Kova6ikova
i
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